
ZÁPISNICA  

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šuriankach, konaného dňa 15. februára 2023 o 18:00 v zasadačke obecného úradu 

v Šuriankach 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie, 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

3. Kontrola plnenia uznesení, 

4. Prerokovanie a prijatie VZN č. 01/2023 o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve obce 

5. Kontrolná činnosť hlavnej kontrolórky obce, 

6. Činnosť komisie kultúry a športu, správa predsedníčky, 

7. Rôzne, 

8. Interpelácia poslancov, 

9. Diskusia, 

10. Správa predsedu návrhovej komisie, 

11. Záver. 

Priebeh zasadnutia 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce privítaním všetkých zúčastnených. Zároveň konštatoval, že 

vzhľadom na to, že zasadnutia sa zúčastňujú všetci zvolení poslanci, je zasadnutie zastupiteľstva uznášaniaschopné. 

K zverejnenému programu zasadnutia zastupiteľstva neboli žiadne námietky. Starosta obce dal hlasovať o navrhnutom 

programe zasadnutia. Za prijatie programu zasadnutia hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 01/03.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO program tretieho zasadnutia obecného zastupiteľstva v navrhovanom 

znení. 

 

ZA: Stanislav Bahelka, Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek 

Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie za predsedu JUDr. Milana Kukučku a za člena návrhovej komisie poslanca 

Ing. Tomáša Ďurišku. Za overovateľov zápisnice určil poslancov Zuzanu Sliškovú a Zuzanu Vankovú. Za zapisovateľku 

určil pani Katarínu Gašparíkovú. 

K predloženému návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky, nasledovalo hlasovanie, ktorého výsledkom bolo 

jednomyseľné schválenie členov návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 02/03.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO návrhovú komisiu v zložení predseda JUDr. Milan Kukučka a člen Ing. 

Tomáš Ďuriška. 

 

ZA: Stanislav Bahelka, Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek 

Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

Starosta obce na základe predloženého výpisu schválených uznesení konštatoval, že všetky schválené uznesenia sú 

v stave plnenia. 

 

 

 



4. Prerokovanie a prijatie VZN č. 01/2023 o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve obce Šurianky 

Starosta obce predložil zverejnený návrh VZN, ku ktorému boli zaslané pripomienky a návrhy na úpravu. Zverejnené 

znenie nariadenia sa na návrh starostu obce, poslankyne Zuzany Vankovej a poslanca JUDr. Milana Kukučku mení 

a dopĺňa takto: 

1. Označenie VZN, ktoré znie „o podmienkach prideľovania nájomných bytov vo vlastníctve obce Šurianky“ sa 

nahrádza označením „o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve obce Šurianky.“  

2. V § 2 odseku 2 druhá veta znie:  „Vydáva potrebné tlačivá a kontroluje úplnosť a správnosť predložených dokladov 

potrebných pre posúdenie žiadosti v rámci vlastných a iných dostupných informačných systémov.“ 

3. V § 3 odseku 2 sa vypúšťa druhá veta. 

4. V § 3 odseku 4 sa za slovo „poradovníkov“ vkladá čiarka a slová „ktoré vytvorí osobitná komisia obecného 

zastupiteľstva,“. 

5. V § 3 odseku 4 sa slová „sa zohľadňuje termín“ nahrádzajú slovami „rozhoduje dátum a čas“. 

6. V § 3 odseku 5 sa za slovom „požiadali“ vypúšťa bodka a vkladajú sa slová „a splnili podmienky tohto VZN.“ 

7. V § 3 sa vypúšťa odsek 7. Doterajší odsek 8 a odsek 9 sa označujú ako odsek 7 a odsek 8. 

8. V § 3 odseku 8 sa slovo „Schválené“ nahrádza slovom „Aktuálne“ a za slovom „dní“ sa vypúšťa bodka a dopĺňajú sa 

slová „pred konaním zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorého predmetom bude schválenie nájomnej zmluvy 

pre žiadateľa.“ 

9. V § 3 sa vkladá nový odsek 9, ktorý znie: „(9) Obecné zastupiteľstvo na základe komisiou predloženého 

aktualizovaného poradovníka schváli uzatvorenie nájomnej zmluvy v prospech žiadateľa na prvom mieste 

poradovníka.“ 

10. V § 5 odsek 18 znie: „Nájomca a osoby žijúce v byte s nájomcom sú povinní, najneskôr v lehote do 30 dní od 

uzavretia nájomnej zmluvy, požiadať obec o prihlásenie na trvalý alebo prechodný pobyt na adrese nájomného 

bytu.“ 

11. V § 9 odseku 3 sa slovo „Tomto“ nahrádza slovom „Toto“, slovo „Obecné“ nahrádza slovom „Obecného“ a slovo 

„zastupiteľstvo“ nahrádza slovom „zastupiteľstva“. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 03/03.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach PRIJALO VZN č. 01/2023 o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve obce 

Šurianky v znení po zapracovaní navrhovaných zmien a doplnení. 

 

ZA: Stanislav Bahelka, Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek 

Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

5. Kontrolná činnosť hlavnej kontrolórky obce 

Starosta obce dal v tomto bode slovo hlavnej kontrolórke obce k vykonanej kontrole podľa schválených Plánov 

kontrolnej činnosti na rok 2022. Hlavná kontrolórka oboznámila prítomných poslancov o predmete kontrol. 

Zároveň bol predložený Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. K tomuto bodu nemal nikto z prítomných žiadne 

námietky a ani otázky. Starosta obce dal hlasovať o uzneseniach. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 04/03.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach ZOBRALO NA VEDOMIE Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Šurianky za rok 2022. 

 

ZA: Stanislav Bahelka, Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek 

Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

Hlasovanie o uznesení č. 05/03.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023. 

 

ZA: Stanislav Bahelka, Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek 

Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

 

 



6. Činnosť komisie kultúry a športu, správa predsedníčky 

V tomto bode rokovania predsedníčka Komisie kultúry a športu podala informácie o uskutočnených kultúrnych 

a spoločenských podujatiach v obci v roku 2022. Ku každému podujatiu bol doložený aj presný rozpis finančných 

nákladov spolu s porovnaním čerpania pridelených financií za predchádzajúce roky. Zároveň predložila na schválenie 

plán podujatí na rok 2023. K tomuto bodu nemal nikto s prítomných žiadne ďalšie otázky. Starosta dal hlasovať za 

uznesenia. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 06/03.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach ZOBRALO NA VEDOMIE Správu predsedníčky Komisie kultúry a športu. 

 

ZA: Stanislav Bahelka, Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek 

Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

Hlasovanie o uznesení č. 07/03.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO Plán kultúrnych a spoločenských podujatí obce Šurianky na rok 2023. 

 

ZA: Stanislav Bahelka, Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek 

Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

 

7. Rôzne 

Starosta obce otvoril tento bol rokovania informáciou, z dôvodu šetrenia nákladov na elektrickú energiu pristúpila obec 

od januára k dočasnému vypínaniu verejného osvetlenia približne v čase od 0:00 do 4:30. 

Zároveň informoval, že sú hlásené problémy súvisiace so zmenou frekvencie vývozu zmesového komunálneho odpadu. 

Upozornil, že tieto problémy vyplývajú zo zlého triedenia odpadov z domácností. 

Historicky, od konca 80. rokov fungoval v obci zber 110 litrových kovových nádob na odpad vo frekvencii 2x za 

mesiac (24x ročne). To činilo na každú domácnosť ročne produkciu 2.640 litrov odpadu. V roku 2014 došlo k dodávke 

troch 120 litrových nádob na separovaný zber pre každú domácnosť a mnohé domácnosti menili aj staré kovové 

nádoby s objemom 110 litrov za nové čierne s objemom 120 litrov. Tak došlo po roku 2014 k zvýšeniu objemu 

vyvážaných odpadov z 2.640 litrov postupne až na hodnotu presahujúcu 10.000 litrov. K tomu pribudol vývoz skla, 

elektorodpadov, nebezpečných odpadov, veľkoobjemových odpadov, textilu, stavebného odpadu a drvenie drevín. To 

všetko len pri minimálnych zmenách poplatku za komunálny odpad. Logický krok zníženia počtu vývozov „čiernych“ 

nádob však nenastal a verejnosť bola menej motivovaná plnohodnotne separovať. V roku 2023 sme došli k záveru, že 

k tomuto kroku je potrebné prejsť, nakoľko predmetná služba je ekonomicky neudržateľná v nastavení, v akom bolo 

zaužívané. Pri zotrvaní na frekvencii vývozov 2x do mesiaca by poplatok za TKO na občana presiahol úroveň 70 eur. Už 

teraz vieme, že predmetný poplatok sa bude meniť aj v roku 2024, čo bude dôsledkom potreby dotrieďovania odpadu 

pred umiestnením na skládku, čo náklady opäť navýši. 

K tejto téme sa prihlásili aj bytoví dôverníci za bytové domy. Pýtali sa na možnosť navýšenia počtu nádob na zmesový 

odpad. To však nie je možné nakoľko už teraz je objem nádob na počet domácnosti dostačujúci, resp. prevyšujúci 

štandardné pomery v ostatných domácnostiach. 10BJ bytovka má 2x 1100 litrové nádoby, čo pre 10 domácností činí 

ekvivalent 220 litrovej nádoby na domácnosť (rodinné domy majú 120 litové nádoby). 15BJ bytovka má 2x 1100 litrové 

nádoby na 15 bytov, čo činí ekvivalent 147 litrovej nádoby. Je teda potrebné zvýšiť mieru triedenia. Obec bola 

požiadaná o dodanie 1 novej 1100 litrovej nádoby na papier. 

Starosta v rámci tohto bodu informoval o plánovanej realizácii projektu Wifi pre Teba II., ktorého výsledkom bude 

zriadenie niekoľkých wifi bodov na území obce. Zároveň informoval o prebiehajúcej aktualizácii evidencie psov na 

území obce. Každý, kto prihlásil psa do evidencie obdrží v nasledujúcich týždňoch známku na obojok. 

 

 

8. Interpelácia poslancov 

V tejto časti vystúpila poslankyňa Zuzana Slišková s žiadosťou o informáciu kto má v starostlivosti, resp. povinnosť 

udržiavať priestor medzi futbalovým ihriskom a pozemkom rodiny Kováčovej, nakoľko je to zarastené trávou. Taktiež 

sa pýtala na kroniku obce, či je niekto, kto je poverený písaním kroniky. Poslanec JUDr. Milan Kukučka sa v  spojitosti 

s oznanom obecného úradu o zvýšení ostražitosti pýtal na ďalšie informácie. Poslankyňa Zuzana Vanková sa pýtala na 

režim fungovania materskej školy počas doby, kedy je uzatvorená z dôvodu zvýšenej úrovne chrípky u deťoch. Zároveň 

informovala o potrebe výmeny pouličného osvetlenia pri areáli poľnohospodárskeho družstva. Poslanec Stanislav 



Bahelka sa pýtal, ako postupovať, keď nastane situácia, kedy pracovníci zberových spoločností nevyvezú celý obsah 

kontajnera na BIO odpad. 

 

9. Diskusia 

V rámci diskusie nevystúpil nikto z prítomných. 

 

10. Správa predsedu návrhovej komisie 

Predseda komisie JUDr. Milan Kukučka v tomto bode zasadnutia konštatoval, že poslanci jednomyseľne schválili všetky 

predložené uznesenia a všetky hlasovania sú platné. 

 

11. Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Zapísala:   Katarína Gašparíková 

 

 

 

Zápisnicu overili:  Zuzana Slišková   Zuzana Vanková 

 

 

 

 

V Šuriankach, dňa 16. 02. 2023      PaedDr. Marek Peňaško 


